

'မပြောနိုင်သောစကားလုံးများ (Unspoken Words)' သည် Clarkston အထက်တန်းကျောင်းသား၏ ပထမဆုံးထုတ်ဝေသောစာအုပ်ဖြစ်သည်။ ယခု Amazon တွင်ရရှိနိုင်ပါသည်

Clarkston အထက်တန်းကျောင်းမှ စီနီယာကျောင်းသူလေး Kira Farris သည် လွန်ခဲ့သော နှစ်အနည်းငယ်က ယောက်ျားလေးတစ်ဦးနှင့် ပတ်သက်သည့် ခက်ခဲသော အခြေအနေတစ်ခုကို ရင်ဆိုင်ခဲ့ရစဉ်အခါတွင် သူမ၏ ဒေါသနှင့် အခြားခံစားချက်များကို ကဗျာရေးဖွဲ့ရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

[The Unspoken Words](#) သည် 101 စာမျက်နှာပါ ကဗျာစာအုပ်တစ်အုပ်ဖြစ်ပြီး ကွဲအက်ခြင်း၊ အလုပ်နှင့် မိမိကိုယ်ကို ရှာဖွေ တွေ့ရှိခြင်းဆိုင်ရာ စူးစမ်းလေ့လာခြင်း အကြောင်းအရာများပါရှိ သည့် အခန်းရှစ်ခန်းပါသော စာအုပ်တစ်အုပ်ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းကို ဒီဇင်ဘာလ 26 ရက်၊ 2023 တွင်ထုတ်ဝေခဲ့သည်။

“ဒီကဗျာတွေက ကျွန်မရဲ့ငယ်ရွယ်တဲ့ဘဝနဲ့ ခက်ခဲကြမ်းတမ်းတဲ့အခြေအနေမှာ ရောက်နေပုံ တွေကို ပြောပြပြီး ကျွန်မရဲ့ ပံ့ပိုးမှုစနစ်နဲ့ ကွဲကွာနေတဲ့ ကျွန်မဇာတ်ကောင်ထဲက မိုက်မဲတဲ့ ကောင်းလေးကို ခေါ်ထုတ်သွားစေပါတယ်” လို့ Kira က ဆိုပါသည်။ “ကောင်းတာက ကျွန်မ ဒါကို သတိပြုမိပြီး ကိုယ့်ကိုကိုယ် ဆွဲထုတ်နိုင်တာပါဘဲ။ ကျွန်မရဲ့ အမေ၊ အဖွား၊ မိသားစုနဲ့ သူငယ်ချင်းတွေရဲ့အကူအညီနဲ့ ဒါတွေအားလုံးကို ကျွန်မကုစားနိုင်ခဲ့တယ်”

Clarkston အထက်တန်းကျောင်းသည် Kira ၏အောင်မြင်မှုကို ဂုဏ်ပြုရန်အတွက် ဖေဖော်ဝါရီလ 29 ရက်နေ့တွင် ကျောင်း၏မီဒီယာစင်တာတွင် စာအုပ်လက်မှတ်ထိုးခြင်းနှင့် တွေ့ဆုံခြင်းနှင့်နှုတ်ဆက်ခြင်းပွဲကို ပြုလုပ်ကျင်းပခဲ့သည်။ သူမသည် သူမ၏စာအုပ်အကြောင်း အမေးအဖြေကဏ္ဍကိုပင် ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး စာရေးဆရာ အသစ်တစ်ယောက်အနေဖြင့် သူမ၏ စိတ်အားထက်သန်မှုနှင့် ခရီးစဉ်ကို မျှဝေခဲ့သည်။ သူမသည် ကျောင်းသား၊ ဆရာ၊ ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်းများအတွက် သူမ၏စာအုပ် မိတ္တူကိုလည်း လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည်။ Kira သည် ထုတ်ဝေခဲ့သည့်စာရေးဆရာဖြစ်ရခြင်းအတွက် သူမ၏ စိတ်လှုပ်ရှားမှုနှင့် ကြောက်ရွံ့မှုကို ဖော်ပြခဲ့သည်။

“အစတုန်းကတော့ အဲဒါတွေကို ထုတ်ဝေဖို့ ကျွန်မ ရည်ရွယ်ချက်မရှိခဲ့ပါဘူး။ စာရွက်ပေါ်မှာ ကျွန်မရဲ့အတွေးတွေကို တကယ်မြင်ဖို့ စာအုပ်ကို ရေးခဲ့တာဖြစ်ပြီး ကျွန်မဘဝရဲ့ အဲဒီအခန်းကို ပိတ်ပစ်လိုက်ချင်တာပါ” ဟု Kira က ဆိုပါသည်။ “စာအုပ်ကို ထုတ်ဝေလိုက်တဲ့အခါ ကျွန်မရဲ့ဇာတ်လမ်းက တခြားသူတွေကို ကူညီပေးနိုင်မယ်လို့ အဲလိုဘဲထင်ခဲ့တာ။”

Kira သည် သုံးနှစ်ကြာ စာရေးသားခဲ့ပြီး [The Unspoken Words](#) ကို ရေးသားခဲ့သည်မှာ တစ်နှစ်ခန့်ကြာခဲ့သည်။ စာအုပ်များကို အခမဲ့ထုတ်ဝေသည့် Amazon KDP မှတစ်ဆင့် သူမကိုယ်တိုင် ထုတ်ဝေခဲ့ပါသည်။ ယခုအချိန်အထိ စာအုပ်ပေါင်း 32 အုပ် ရောင်းချပြီးဖြစ်ပါသည်။

“ကျွန်မရဲ့ဇာတ်လမ်းကို လူတွေက ကြားသိပြီး ကျွန်မရဲ့စာအုပ်ကို သူတို့ တကယ်ဖတ် နေကြတာကို ကြားသိခံစားရလို့ အရမ်းဝမ်းသာပါတယ်” ဟု သူမ ဆိုပါသည်။ “ကျွန်မရဲ့ကျောင်းကို၊ အထူးသဖြင့် Ms. Harden ကို အရမ်းကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ ဘာကြောင့်လဲ ဆိုတော့ ကျွန်မရဲ့စာအုပ်အကြောင်း ကျောင်းကိုပြောပြဖို့ ကျွန်မ မရည်ရွယ်ထားလို့ပါ။ Ms. Harden သိသွားတဲ့အခါမှာ သူမက စာအုပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း လုပ်ကြရအောင်လို့ ပြောတဲ့အခါ အားလုံးက သဘောတူကြတယ်။”

Clarkston အထက်တန်းကျောင်းစာကြည့်တိုက်ရှိ မီဒီယာကျွမ်းကျင်သူ နှင့် ထုတ်ဝေသော စာရေးဆရာလည်းဖြစ်သူ Tracie Harden သည် Kira ၏ကြီးမားသောအောင်မြင်မှုများအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။

“သူမက နိမ့်ချပေမယ့် ဒါက ကြီးကြီးကျယ်ကျယ်ပါပဲ” ဟု Ms. Harden က ဆိုသည်။ “သူမဟာ ကိုယ်တိုင်ထုတ်ဝေပြီး သူမစကားတွေကို စာရွက်ပေါ်တင်ပြီး တခြားလူတွေကို ဝေမျှနိုင်လောက်အောင် ရဲရင့်ပြီးသတ္တိရှိတဲ့သူ ဖြစ်ပါတယ်။”

Kira သည် အနာဂတ်တွင် နောက်ထပ်စာအုပ်များရေးရန် ရည်ရွယ်ထားသည်။ သို့သော်လည်း လက်ရှိအချိန်တွင် သူမသည် သူမ၏ပညာရေးအတွက် နှစ်မြှုပ်စူးစိုက်နေပါသည်။ သူမသည် မူဆင်းဆေးပညာဓာတ်ပုံဆရာတစ်ဦးဖြစ်လာရန် ရည်ရွယ်၍ မူဆင်းသိပ္ပံဘာသာရပ်ကို အဓိကသင်ယူရန် Savannah State တက္ကသိုလ်တွင် တက်ရောက်မည်ဖြစ်သည်။ Kira က သူမ၏ စာအုပ်သည် တန်ဖိုးရှိသည့် သင်ခန်းစာတစ်ခုကို ဖြတ်သန်းရန် ရည်ရွယ်ထား သည်ဟု ဆိုပါသည်။

Kira က "လူတိုင်းက သူတို့ရဲ့တန်ဖိုးကို သိဖို့ သတိရကြလိမ့်မယ်လို့ ကျွန်မ မျှော်လင့်ပါတယ်" ဟု Kira ဆိုပါသည်။ "ဘာလို့လဲဆိုတော့ လူတစ်ယောက်ရဲ့တန်ဖိုးကို သူတို့ကိုယ်တိုင်ကလွဲလို့ ဘယ်သူမှလာပြီး မတိုင်းတာသင့်ဘူး"

[စာအုပ်လက်မှတ်ထိုးခြင်းမှ ဓာတ်ပုံများကိုကြည့်ရှုရန်ဤနေရာကိုနှိပ်ပါ။](#)